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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnętrznych i 
administracji Grzegorza Schetyny 

Na przełomie sierpnia i września bieżącego roku podlaską prasę obiegła informacja, że 
Komenda Główna Policji postanowiła zmniejszyć o 1/3 liczbę funkcjonariuszy oddziałów 
prewencji stacjonujących w województwie podlaskim. Według doniesień, jedna z trzech 
istniejących kompanii ma być województwu podlaskiemu odebrana, a etaty przeniesione do 
Warszawy, Poznania, Krakowa. Rzekomym uzasadnieniem tej decyzji jest to, że województwo 
podlaskie ma wysoki poziom statystycznego bezpieczeństwa i dlatego etaty mają być 
przeniesione do innych rejonów kraju, statystycznie bardziej zagrożonych przestępczością. 

W związku z powyższym proszę o wyjaśnienie, czy rzeczywiście taka decyzja została lub w 
najbliższym czasie zostanie podjęta. Jeżeli tak, to proszę o podanie jej uzasadnienia wraz z 
przewidywaną oceną jej skutków dla funkcjonowania podlaskiej policji. Na kanwie tej sprawy 
proszę również o wyjaśnienie, na jakiej podstawie i według jakich zasad określane są stany 
etatowe policji w poszczególnych województwach i, w ich ramach, w poszczególnych 
miejscowościach, z uwzględnieniem poszczególnych rodzajów służb policyjnych. Czy proces ten 
jest oparty na zobiektywizowanych w miarę możliwości przesłankach, które są formalnie 
określane, czy też stanowią one przedmiot subiektywnych ocen kierownictwa policji w tym 
zakresie? Ponadto proszę o informacje, jaki jest w chwili obecnej stan tak zwanych wakatów 
policyjnych oraz w jaki sposób problem ten jest rozwiązywany, jeżeli w dalszym ciągu istnieje. 
Proszę również o podanie liczby osób nowo zatrudnionych w policji na przestrzeni ostatnich 
dwóch lat oraz liczby funkcjonariuszy, którzy w tym okresie odeszli ze służby. 

Ocena działań policji zależy również od stanu przestrzegania przez policjantów zasad 
dyscypliny służbowej. Proszę więc o podanie danych dotyczących wszczętych i prowadzonych w 
ostatnich dwóch latach postępowań dyscyplinarnych w policji, w tym tego, w ilu z nich czyny 
spełniały jednocześnie znamiona przestępstw lub wykroczeń, w ilu wypadkach zastosowano 
art. 132 ust. 4a i 4b oraz jakimi karami dyscyplinarnymi zakończyły się przedmiotowe 
postępowania, w szczególności ile osób wydalono ze służby. Ponadto proszę o podanie 
informacji, ilu policjantów jest w chwili obecnej zawieszonych w czynnościach służbowych oraz 
ilu pozostaje bez tak zwanego przydziału służbowego. 
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